

花旗银行（中国）有限公司关于《个人信息保护政策》更新的公告

尊敬的客户：

近日我行对《个人信息保护政策》的部分条款进行了修改。请登陆我行网站 (www.citibank.com.cn) 查看更新后的《个人信息保护政策》了解详情。有任何疑问，请致电花旗银行服务热线：境内请拨打 95038/400-821-1880；境外请拨打 (+86)-(20)-3880-1267 (个人银行客户) 或 (+86)-(21)-3896-9500 (信用卡客户)。

敬请注意，在您继续使用我行的服务和产品前，请仔细阅读更新的《个人信息保护政策》，并确保您在理解并同意该《个人信息保护政策》的情况下继续使用我行的服务和产品；若您不同意更新后的《个人信息保护政策》，您可以立即停止使用我行服务和产品。

花旗银行（中国）有限公司

2023 年 10 月 20 日

Announcement of the Personal Information Protection Policy Update

Dear Customer,

Recently, we have revised some terms of the Personal Information Protection Policy (the “**Policy**”). Please visit Citibank Online banking at www.citibank.com.cn to review the updated Policy. If you have any questions, please call the domestic customer service hotline: 95038/400-821-1880; For overseas retail banking customers, please call (+86)-(20)-3880-1267 and for overseas credit card customers, please call (+86)-(21)-3896-9500.

Kindly note to read the updated Policy carefully before you continue to use our services and products and ensure you will continue to use our services and products on the basis that you fully understand and agree with such updated Policy. If you do not agree to accept the updated Policy, you may stop using our services and products immediately.

Citibank (China) Co., Ltd.

October 20, 2023